
Referat 
Anleggskommiteen i NLF 

 

Tid: 28/08-2023 kl 2000 

 

Sted: Teams videokonferanse   

 

 

Innkalte deltakere  

Olav Opsanger (OO) HG/PG/SR 

Pål S Vindfallet (PV) Mikro 

Atle Klungrehaug (AK) Modell 

Jens-Erik Wielsgaard Langstrand  

 (JEWL) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm 

Steinar Storm Kristiansen  

 (SSK)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno (LØ) Leder, referent 

 

 

Oppmøtte deltakere  

 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm  

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Lars Øyno (LØ) Leder, referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

1. Godkjenning av agenda og innkalling     LØ 

 

2. Referat fra forrige møte       LØ  

 

3. Gamle saker, oppdateringer: 

a. Status - Hangarprosjektet på Starmoen    HG 

b. Jordforbedringsprosjektet på Starmoen    HG 

c. Fagernes – Videre drift      JEL 

 

 

4. Innkommende saker fra deltakerne: 

a. NA    

5. Innkommende saker fra administrasjonen:     

a. Utkast til høringssvar fra NLF på  

områdereguleringsplan Bømoen     JEL/RS 

b. Status HGPG-anlegg på Vågå etter «Hans»   Opsanger 

c. Kjeller -status       LØ 

d. Rygge - statusorientering      JEL 

 

6. Tidspunkt nytt møte 

  



1. Godkjenning av agenda og innkalling: Ble godkjent 

 

2. Referat fra forrige møte ble gjennomgått og godkjent 

 

3. Gamle saker, oppdateringer: 

a. Status - Hangarprosjektet på Starmoen: Håvard orienterte om status. Man 

har hatt kontakt med 4-5 leverandører som kan levere hangarer. Portene er 

det kritiske elementet. Det er ikke lenger aktuelt med næringsvirksomhet i 

hangarene. Man har også fått tak i tegninger for Frya-hangaren, som er 

aktuell. Prosjektet vil ikke bli igangsatt i høst, men trolig på vårparten 

2024. 

  

b. Jordforbedringsprosjektet på Starmoen: Dette prosjektet har dreid seg om å 

pløye opp nordenden av gresset på Starmoen, fjerne stein og planere. Det 

er nå sådd gress, dette blir trolig operativt til neste sesong.  

 

c. Fagernes: Øyno orienterte.  

i. Avinor vil ikke selge, men heller bli strømprodusent på plassen 

(solcellepaneler) 

ii.  Klubben har ingen dialog med Avinor - har ikke fått melding om 

ny kontaktperson etter Eigil Ulvin Olsen  

iii. Klubben har fått spørsmål fra en annen som ville leie arealer til 

solcellepark. 

iv.  Arealer som ikke er regulert til LNF (natur/friluftsliv) er tydeligvis 

ettertraktet. 

v. Kommunens næringsutviklingsprosjekt drømmer om 

dronesenter/dronepilotutdanning.  

vi. Luftfartstilsynet har våknet og vil behandle konsesjonssøknaden.  

 

 

4. Innkommende saker fra deltakerne: 

a. NA    

5. Innkommende saker fra administrasjonen:     

a. Utkast til høringssvar fra NLF på  

områdereguleringsplan Bømoen. Ramsy orienterte. 

Klubben har i over ti år hatt denne prosessen gående. Nå er 

områdereguleringsplanen vedtatt, med planer om å bygge boliger. Dette er 

en prosess der lokalpolitikk og jus er viktig. NLF har bidratt til innspill 

(som var vedlagt som sakspapir). Dette dokumentet er gjennomgått av 

komiteen og innholdet støttes. Komiteen bidrar gjerne den lokale klubben i 

den videre prosessen. 

 

b. Status HGPG-anlegg på Vågå etter «Hans». Olav Opsanger møtte ikke, så 

noen orientering var ikke mulig. Saken utsettes til neste møte, der 

HG/PG/SR-representanten vil orientere om status på Vågå 

luftsportsanlegg. 

  



c. Kjeller -status ble gjennomgått av Øyno.  

i. Det er foretatt to møter med kommunen etter siste rapportering i 

mai. Et møte ble holdt i juni, det andre i august.  

ii. Det er nye folk i administrasjonen, og all informasjon må gis 

pånytt. Det er liten kontinuitet i saken fra kommunens side.  

iii. Arealdelen i kommuneplanen var oppe til justering i sommer, og 

plutselig var det kommet inn et punkt om at flystripa skal bevares. 

Det kan virke som om kommunens administrasjon ignorerer dette.  

iv. Det er planlagt et møte med Forsvarsdepartementet, usikkert 

tidspunkt. Det anslås at kommunens arbeid vil pågå langt ut i neste 

år.  

v. KAMS (Kongsberg) har imidlertid skrevet et brev til kommunen 

der de ønsker flystripa bevart, dette pga deres aktivitet. De 

sysselsetter 400 personer på Kjeller som er avhengig av flystripa.  

vi. I sommer hadde Romerikes blad en spørreundersøkelse, som viser 

at 2/3 av befolkningen der ønsker flyplassdrift der også i fremtiden. 

 

d. Rygge - statusorientering : Øyno orienterte.  

a. Flyplassen er operativ igjen.  

b. Klubbhus, hangarer og skrot er fjernet fra plassen.  

c. Det er for tiden en positiv dialog med tårnet og Forsvaret. Klubben er 

fornøyd, men ønsker utvidet åpningstid.  

d. Leiesummen er ikke avklart ennå. Det er ikke betalt, men dette begynner å 

haste. Man har tatt opp med Samferdselsdepartementet om å videføre 

leiesummen fra 2017, men saken henger. 

e. Landingstrening kan foretas, men all flyging skjer på sivil side av 

flyplassen.  

f. RAS skal holde en genfors snart. Økonomien er elendig, og styreleder tar 

ikke gjenvalg. Man ønsker en lokal person med lokale kontakter.  

 

 

 

6. Tidspunkt nytt møte: 

Holdes 13/11 på Teams kl 2000 

Møtet avsluttet kl 2100 

 


